
  Tennis 

Fremmødte var: Bertil Jønsson (Tennisformand) og Mari-Ann Egeskov Madsen (kontaktperson, medlem af 

hovedbestyrelsen) 

  

Pkt. 1: 

Bertil 

  

Pkt. 2: 

Mari-Ann 

  

Pkt.3: 

Afdelingens beretning er vedhæftet. Vi talte om, at der skal ske kontrol ved etablering af baner, da disse 

ikke lever op til tidligere standard. 

  

Pkt. 4: 

Der var indkommet et forslag som er vedhæftet. Der blev talt om dette forslag og vi må se hvad den nye 

konsulent kommer med af ideer samt det som blev talt om på Kick-off. 

  

Pkt. 5: 

Regnskab og budget blev fremlagt til orientering. 

  

Pkt. 6: 

Valg af formand blev Bertil 

Valg af turneringsleder kunne ikke foretages, da der kun var Bertil og UT. Vi talte om, at vi skulle efterlyse 

en via referatet. 

 

Pkt. 7: 

Her talte vi om at vi kunne lave en tennis camp med Bertil som træner. Det vender vi tilbage om.  

Vi talte om Paddel-tennis og det kan desværre ikke etableres, da Kommunen ikke vil give tilladelse.  
Men det kan undersøges med et eksisterende anlæg, så kunne det måske lade sig gøre. 


